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Pozdravljeni,

projekt za pridobivanje gradbenega dovoljenja za primarni vod za Petkovec je končan, pridobljeno je tudi gradbeno dovoljenje.
Pripravlja se Projekt za izvedbo, Ravnokar je bil končan razpis za gradnjo del, izbran je bil izvajalec in nadzor.

Ker se izgradnja ne more pričeti brez evropskih sredstev, je bilo to zapisano tudi v pogojih razpisa. V občini Logatec pridobivamo
gradbeno dovoljenje še na dveh odsekih, ki sodijo zraven in smo praktično pred tem, da ga dobimo.
Za pridobitev evropskih sredstev nastopamo skupaj s še petimi občinami in njihovimi projekti... veliko je torej prisotnih in ni vse
odvisno od nas.

Projekt za sekundarni vodovod se bo pričel takoj, ko se konča projekt za primarni vodovod, ki je trenutno prioriteta (tudi zaradi
zasedenosti projektanta).

Lep pozdrav,
Samo Mervar
Občina Logatec


